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Skrivelse angående bristande vinterväghållning för gående och cyklister 
  
Vi har under de gångna veckorna sett många exempel på där snöröjningen på viktiga gång- 
och cykelbanor återigen fallerat, vilket resulterat i farliga och svårframkomliga förhållanden 
för gående och cyklister. Detta är extra bekymmersamt i dessa pandemitider, då vi verkligen 
vill att så många som möjligt ska undvika SL. 
  
Bristerna har uppmärksammats på flera håll i media, och Gunilla Glantz har även svarat på 
en insändare i DN där hon berättat om kontorets ambitiösa arbete med uppföljning av 
arbetet i början av året. Detta till trots har nya snöfall därefter orsakat fler problem med 
framkomligheten. Mot den bakgrunden önskar vi få ta del av fler detaljer om det konkreta 
uppföljningsarbetet: 
 

 

 Hur många kontroller görs utifrån inkomna klagomål, och hur många görs proaktivt? 
 Hur många av entreprenörerna har fått anmärkningar på utfört arbete? Är det jämnt 

fördelat, eller är det några som sticker ut? 
 Hur ser mängden klagomål och anmärkningar ut jämfört med tidigare snörika 

säsonger? 
 Schemalägger ni själva nya granskningar av de entreprenörerna som fått 

anmärkningar, eller krävs det nya felrapporter? 
 Vilka åtgärder sätts in mot de entreprenörer som får upprepade anmärkningar?  

 

 


